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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

По време на заседанието на Общо събрание на Българо-украинската индустриална камара (БУИК) към
Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Лилия Иванова бе преизбрана за председател на БУИК за нов
2-годишен период, а Димитър Делчев, съдружник в адвокатско дружество "Евролекс България" за заместник-
председател. Приет бе отчет за дейността на БУИК за периода 2023-2024, както и програма за дейност... 

Проведе се общо събрание на Българо-украинската индустриална камара /БУИК/ към БТПП. Събитието бе
официално открито от Лилия Иванова, председател на БУИК, която благодари за положените усилия на членовете
на камарата през изминалите 2 години. Тя направи обзор на икономическите данни за търговията между
България и Украйна, като сподели, че се забелязва спад в стокообмена през 2023г. спрямо предходн... 

По време на заседанието на общо събрание на Българо-украинската индустриална камара /БУИК/ към БТПП
Лилия Иванова бе преизбрана за председател на БУИК за нов 2-годишен период. Димитър Делчев, съдружник в
адвокатско дружество "Евролекс България" пък стана заместник-председател. Това съобщиха от Българската
търговско-промишлена палата. Лилия Иванова направи обзор на икономическите данни за търговият... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
20)

Ако до 2007 г. политиката на подпомагане на селското стопанство е била обвързана с количеството на
производството, то след влизането ни в ЕС, субсидиите са се откъснали от производството. Сега всички
производители получават единно плащане Моделът на субсидиране в земеделието води до редица изкривявания.
Вместо да се дават субсидии на единица площ, трябва да се търсят възможности за подпомагане на ... 

Заглавие: Лилия Иванова е преизбрана за председател на Българо-украинската индустриална камара, съобщи
БТПП
Дата: 06.11.2024 09:24
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Лилия Иванова е преизбрана за председател на Българо-украинската индустриална камара
Дата: 05.11.2024 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Лилия Иванова е преизбрана за председател на Българо-украинската индустриална камара
Дата: 06.11.2024 10:25
Медия: Банкеръ

Заглавие: Порочното насочване на субсидиите "убива" цели агросектори
Дата: 01.11.2024 08:50
Медия: Econ

https://www.bta.bg/bg/news/economy/775775-liliya-ivanova-e-preizbrana-za-predsedatel-na-balgaro-ukrainskata-industrialna-k
https://www.bcci.bg/news/20594
https://banker.bg/2024/11/06/liliya-ivanova-preizbrana-predsedatel-kamara/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%9F%D0%BE%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%83%D0%B1%D1%81%D0%B8%D0%B4%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%83%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B0%D0%B3%D1%80%D0%BE%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8_l.a_i.809455_at.10.html


Победата му може да се окаже катализаторът, който да тласне криптовалутата към неизследвана
територияБиткойнът се покачи до нов рекорд на фона на очакваната изборна победа на Доналд Тръмп, който
обеща да превърне САЩ в "биткойн суперсила на света". Най-голямата криптовалута поскъпна с около 7% до
малко над 75 000 долара, надминавайки предишния си исторически връх от 73 797.98 долара през март. Кан... 

На фона на непредсказуемия развой на президентските избори в САЩ решението за лихвените проценти на
Федералния резерв (Фед-централната банка на страната) изглежда далеч по-лесно за предвиждане - очаква се
централната банка да намални ставките за втори път тази година по време на двудневното си заседание по
паричната политика, започващо днес, информира Асошиейтед прес, цитирана от БТА. Резултатите ... 

Максим Бехар, председател на Българо-чешката търговска камара, във "В развитие" 05.11.2024 г.Първата
Българо-чешка търговска камара бе основана от десет бизнес лидери. Въпреки големите чешки компании, които
оперират у нас и добрата връзка между бизнесите на двете държави, то до сега не е имало подобна инициатива.
Плановете на Камарата включват изграждането на цели за 2025 г. до края на месеца. Год... 

Поради съмнение, че Европейската комисия ще одобри да се прехвърлят 50 милиона евро от нестартиралото
направление "Инвестиции, свързани с ефективно използване на вода в земеделските стопанства" на
Националния план за възстановяване и устойчивост (т.нар. ПВУ) към другото направление – "Инвестиции в
технологична и екологична модернизация", от Асоциацията на земеделските производители в България (АЗП... 

Аз ще се боря за вас, за вашето семейство, за вашето бъдеще. Всеки ден ще се боря за вас с всеки дъх на тялото
си. Няма да почивам докато не направим силна, просперираща Америка, която нашите деца заслужават, заяви
Доналд Тръмп. "Това е политическа победа, която страната ни за първи път преживява. Искам да благодаря на
американския народ, че ми дадохте честта да бъда избран за вашия 47 президент. ... 

/КРОСС/ Цветелина Пенкова, член на Европейския парламент от БСП и заместник-председател на Комисията по
промишленост, изследвания и енергетика (ITRE), постави важни въпроси от национално значение по време на
изслушванията на бъдещите европейски комисари. Тя подчерта: "Успяхме да гарантираме конкретни
ангажименти, важни за България, от бъдещите комисари". След три-часови изслушвания на кандидатите ... 

Заглавие: "Бъдещето на крипто никога не е било по-светло": Триумфът на Тръмп изстреля биткойн до нов
рекорд
Дата: 06.11.2024 11:01
Медия: Economic

Заглавие: Очаква се Федералният резерв да намали отново лихвите на започващото днес двудневно
заседание по паричната политика
Дата: 06.11.2024 11:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Нова камара ще работи за бизнес отношенията между Чехия и България
Дата: 05.11.2024 14:50
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: От АЗПБ искат в бюджета за 2025 г. да се заложат още 100 млн. лв. за екопроекти по ПВУ
Дата: 06.11.2024 11:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Победителят Тръмп: Започва златната ера на Америка
Дата: 06.11.2024 11:05
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Цветелина Пенкова: Гарантирахме конкретни ангажименти, важни за България, по време на
изслушвания на еврокомисарите в сферите на ядрена енергетика и стартъпи
Дата: 06.11.2024 10:42
Медия: Агенция "КРОСС"

https://www.economic.bg/bg/a/view/triumfyt-na-trymp-izstrelja-bitkojn-do-nov-istoricheski-rekord
https://3e-news.net/bg/a/view/57006/ochakva-se-federalnijat-rezerv-da-namali-otnovo-lihvite-na-zapochvashtoto-dnes-dvudnevno-zasedanie-po-parichnata-politika
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/136996-nova-kamara-shte-raboti-za-biznes-otnosheniyata-mezhdu-chehiya-i-balgariya
https://sinor.bg/71592-ot-azpb-iskat-v-byudzheta-za-2025-g-da-se-zalozhat-oste-100-mln-lv-za-ekoproekti-po-pvu
https://www.pbnovini.com/balgariya/2024/pobeditelyat-tramp-zapochva-zlatnata-era-na-amerika/
https://www.cross.bg/penkova-bulgariya-energetika-1757893.html


Доларът се повиши до най-силното ниво от една година, след като Доналд Тръмп дръпна напред в президентската
надпревара в САЩ, предизвиквайки рязко покачване на доходността на държавните облигации поради
спекулациите, че политиката му ще поддържа лихвените проценти в САЩ високи, пише "Блумбърг". Повишаването
на доходността на облигациите обеща да привлече пари в САЩ, тъй като инвеститорите се възпо... 

Трябва да се свият публичните разходи в бюджета, да паднат под 40% от Брутния вътрешен продукт (БВП).
Необходимо е и премахване на дефицита и на доплащането от джоба в здравеопазването. Тези конкретни мерки
бяха препоръчани от експерти за постигането на баланс в бюджета. Икономисти и финансисти обсъдиха
алтернативни предложения на предложените от финансовото министерство по време на дискусия, орга... 

Това е водещото виртуално кредо на българския бюджетар! Бюджетно време е. Мераците са изострени.
Разпределят се пари, а се знае от опит – трябва да си винаги близо до парите! Останалото е от лукавого.
Държавният бюджет не е технически инструмент, свързан със събиране на пари и тяхното разпределение сред
пряко заинтересовани играчи. Държавният бюджет е мощен икономически инструмент, с помощта на ко... 

Вече е почти сигурно, че новият президент на САЩ е Доналд Тръмп. Но още преди това да стане толкова сигурно,
когато до вчера всеки можеше само да гадае как ще протекат президентските избори в САЩ, прогнозите за това
кака ще се отразят американските избори на основните класове активи буквално "валяха". Проучванията
показваха, че надпреварата за Белия дом е по същество неясна и че всяка от партиите ... 

Френските и нидерландските власти нахлуха в офисите на стрийминг гиганта Netflix в Париж и Амстердам като част
от разследване за данъчни измами. Претърсването на различни обекти във Франция от специализирани
финансови следователи е свързано с подозрения за "прикриване на сериозни данъчни измами извън
счетоводните книги" и е част от разследване, започнало през ноември 2022 г., предаде АФП. Амстерда... 

Руската компания се е спряла на странен катарско-британски консорциум, но за сделка се чака благословия и от
ПутинРуската енергийна група "Лукойл" е напът да продаде най-големия си актив на Балканите на катарско-
британски консорциум. За това съобщава Financial Times, като се позовава на източници и писмо до руския
президент Владимир Путин, с което изданието се е запознало. Става въпрос за рафинери... 

Заглавие: Доларът се повиши до най-силното ниво от една година
Дата: 06.11.2024 10:30
Медия: Инфосток

Заглавие: ИПИ: Ковид мерките още товарят бюджета с милиарди
Дата: 06.11.2024 10:23
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Агнето сито и вълкът цял
Дата: 06.11.2024 10:03
Медия: Икономически живот

Заглавие: Как ще се отразят американските избори на основните класове активи
Дата: 06.11.2024 09:43
Медия: Money.bg

Заглавие: Разследват Netflix за данъчни измами във Франция и Холандия
Дата: 06.11.2024 09:43
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Financial Times: "Лукойл" е избрал купувач за рафинерията си в Бургас
Дата: 06.11.2024 09:37
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Масово в страната вдигат тихо данъци за жилища и автомобили
Дата: 06.11.2024 08:45
Медия: Econ

https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/119940-dolarat-se-povishi-do-najsilnoto-nivo-ot-edna-godina
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=82834
https://ikj.bg/glasove-mneniya/agneto-sito-i-valkat-tsyal/
https://money.bg/macro/kak-shte-se-otrazyat-amerikanskite-izbori-na-osnovnite-klasove-aktivi.html
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/597851/razsledvat-netflix-za-danachni-izmami-vav-frantsiya-i-holandiya
https://zonanews.bg/biznes-i-finansi/financial-times-lukoyl-e-izbral-kupuvach-za-rafineriyata-si-v-burgas
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D1%82%D0%B8%D1%85%D0%BE-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%86%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B6%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%B0-%D0%B8-%D0%B0%D0%B2%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%B8_l.a_i.809518_at.1.html


Увеличението става тихо, без сериозно отразяване в централните медии. В някои населени места е предвидено и
увеличение на патентните данъци за ресторанти, хотели и занаятчии, както и вдигане на налога за покупка на
имоти и автомобили По-високи данъци за притежаваните апартаменти, къщи и автомобили ще плащат жителите
на редица общини в страната от началото на 2025 г., показа проверка на "Труд news"... 

Не бива да се повтаря двуцифрен ръст на заплатите в бюджетния сектор, настоя финансистътЗа поредна година
служебно правителство ще изготви държавната план сметка. "Цифрата, която беше дадена, с уговорката, че това е
предварителна план сметка, сочеше дефицит от порядъка на около 12 млрд. и нещо. Това отчита един плануван
ръст на приходите около 6,3 млрд. и 18 млрд. ръст на разходите - почти 3 пъти ... 

Големи чужди компании една след друга напускат България насред политическата криза у нас. Според мнозина
липсата на стабилно управление и яловите напъни да се сформира редовен кабинет са сред основните фактори,
които водят до притеснителната тенденция. Експерти открояват и три проблема, с които чуждите инвеститори се
сблъскват. През лятото стана ясно, че две големи фирми с чужди капитали за автом... 

В програма "Точно днес" говорим за предизвикателствата пред световната икономика след като станат ясни
изборните резултати в САЩ. Няма да подминем и изкушението пред родните политици, които са изправени пред
дилемата да "развържат" отново разходната част на бюджета за следващата година. Икономистът от ЕКИП Стоян
Панчев представи рисковете от политическите действия. Стоян Панчев открои в началото, ... 

През последните седмици въпросите кога България ще изпълни и последния критерий за членство в еврозоната –
инфлационният, и от коя дата ще приемем еврото, се превърнаха в основни за голяма част от българските
предприятия. Това е разбираемо, доколкото наближава краят на календарната година, а бюджетите,
инвестиционните и работните програми на компаниите за 2025 година следва да бъдат актуализирани ... 

Руската енергийна група "ЛУКойл" се готви да продаде най-големия си актив на Балканите - рафинерията в Бургас,
на катарско-британски консорциум. Това твърди статия на Financial Times, цитирана от "Капитал". По информация
на британската медиа планът е сделката за мажоритарния дял в "Лукойл Нефтохим - Бургас" да се сключи до края
на годината, но процедурите по одобрението й от съответните регулаторн... 

Заглавие: Борис Петров, финансов експерт: Ако обуздаем разходите, може да не се налага увеличение на
данъците
Дата: 06.11.2024 08:41
Медия: Епицентър

Заглавие: Три неволи гонят чуждите компании от България
Дата: 06.11.2024 08:07
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: ДДС за ресторантите трябва да бъде върнато на 20%
Дата: 06.11.2024 10:12
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Възможно ли е България да приеме еврото от 1 юли 2025 година?
Дата: 06.11.2024 10:20
Медия: Пловдив 24

Заглавие: "Лукойл" продава "Нефтохим" на катарско-британски консорциум
Дата: 06.11.2024 11:45
Медия: BulNews.bg

Заглавие: БАЛКАНСКИЯ БИЗНЕС И ИНВЕСТИЦИОНЕН ФОРУМ В ОДРИН
Дата: 06.11.2024 12:06
Медия: Българска агенция за инвестиции

https://epicenter.bg/article/Boris-Petrov--finansov-ekspert--Ako-obuzdaem-razhodite--mozhe-da-ne-se-nalaga-uvelichenie-na-danatsite/366257/4/0
https://novini.vratsa.eu/bg/marktri-nevolimark-gonyat-chuzhdite-kompanii-ot-balgariya/
https://bnr.bg/plovdiv/post/102071147/panchev
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Vuzmozhno-li-e-Bulgariya-da-prieme-evroto-ot-1-yuli-2025-godina-2327198
https://www.bulnews.bg/article/474716
https://investbg.government.bg/%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D1%84%D0%BE/?lang=bg


Министерството на индустрията и технологията и Министерството на търговията на Република Турция организираха
Балканския бизнес и инвестиционен форум, който се състоя в периода 31 октомври – 1 ноември 2024 г. в Одрин.
Събитието събра представители от 11 балкански държави, включително България, Гърция, Северна Македония,
Румъния, Албания, Косово и Сърбия, както и бизнес лидери от различни сектори ка... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Радовеста Стюърт e директор на Оперативна програма (ОП) "Туризъм", Община Бургас. Тя е доктор на
компютърните и информационни науки. ОП "Туризъм" на Община Бургас е ангажирана с популяризирането на
града като туристическа дестинация и предоставянето на информация и продажба на туристически продукти,
свързани с обекти, събития, и т.н. Предприятието стопанисва и управлява туристически комплекси "О... 

Обещанията на учените звучат оптимистично, но реалността говори друго. Еуфорията около изкуствения интелект
изглежда спада. И технологичните гиганти изразяват все по-сериозни опасения за "балон" в индустрията на
генеративните технологии. Според Дейвид Кан, анализатор в Sequoia Venture Fund, за да се оправдаят огромните
инвестиции в инфраструктурата на генеративния изкуствен интелект, са необходими... 

Турските граждани ще плащат рекордно високи такси от догодина През 2025 година турските граждани ще трябва
да плащат значително по-високи данъци и такси, съобщава вестник "Хюриет". Увеличението ще надхвърли 40
процента за широк спектър от административни услуги и глоби. Паспорти и шофьорски книжки с нови цени Според
публикуваната информация, таксата за тригодишен задграничен паспорт ще достигне 80... 

Животът на 51-я парламент изглежда ще бъде по-кратък от този на последното служебно правителство. Ако това
се случи, няма да има бюджет, няма да има мерки за намаляване на дефицита и затъването ще продължи. Тогава
ще станем свидетели на тотална икономическа катастрофа, въпреки че в момента има индикации за дори слаб
ръст на БВП. За това предупреди пред Lupa.bg финансовият експерт и бивш народен пр... 

Рекордното търсене на служители у нас отдавна не е новина. Тенденцията се е запазила и през отминаващата
вече година. Въпреки това в страната ни има над 200 хиляди души, които биха могли да работят, но не го правят.
Каква е причината? В кои професии гладът за кадри излиза извън контрол – статистиката в рубриката "Числата на
седмицата". "Резерви" на пазара на труда. Така от Евростат наричат всички,... 

Заглавие: Експертът: Има инвеститорски интерес за оформяне на курортен център около Бургаските минерални
бани
Дата: 06.11.2024 11:03
Медия: Money.bg

Заглавие: Милиарди на вятъра? Икономисти и технолози започнаха да се съмняват в бъдещето на изкуствения
интелект
Дата: 06.11.2024 09:18
Медия: Kaldata

Заглавие: С над 40% скачат данъците и таксите в Турция
Дата: 06.11.2024 07:35
Медия: Dunavmost

Заглавие: Мика Зайкова : Животът на 51-я парламент сякаш ще е по-кратък от този на последното служебно
правителство
Дата: 06.11.2024 05:53
Медия: Класа

Заглавие: Кои са най-търсените професии в момента у нас и кои ще са в бъдеще
Дата: 06.11.2024 09:23
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Добрин Иванов: Размерът на минималната заплата не е определен правилно
Дата: 06.11.2024 08:10

https://money.bg/companies/ekspertat-ima-investitorski-interes-za-oformyane-na-kurorten-tsentar-okolo-burgaskite-mineralni-bani.html
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%8F%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B8-%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE-525305.html
https://www.dunavmost.com/novini/s-nad-40-skachat-danatsite-i-taksite-v-turtsiya
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8/item/538583-%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B9%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-51-%D1%8F-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D1%81%D1%8F%D0%BA%D0%B0%D1%88-%D1%89%D0%B5-%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%8A%D0%BA-%D0%BE%D1%82-%D1%82%D0%BE%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B5%D0%B1%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE
https://nova.bg/news/view/2024/11/06/476083/%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D0%BC%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5/
https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%94%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%BD-%D0%98%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%A0%D0%B0%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%BE_l.a_i.809512_at.6.html


Работодателите настояват минималното възнаграждение да се запази на сегашните нива от 933 лв. Ако съдът
уважи жалбата ни, постановлението ще загуби своята правна сила от момента на влизане на решението на ВАС в
сила Работодателите оспорват в съда увеличението на минималната работна заплата. От Асоциацията на
индустриалния капитал в България съобщиха, че са внесли жалба във Върховния административе... 

Според синдиката мотивите на работодателската организация не са обосновани от гледна точка на действащото
местно и международно право. Позицията е изпратена до служебния премиер Димитър Главчев Конфедерация
на труда "Подкрепа" излезе със специална позиция по повод жалбата, която Асоциацията на индустриалния
капитал в България внесе до Върховния административен съд за отмяна на правителственото пос... 

КТ "Подкрепа" излезе с официална позиция по повод жалбата на АИКБ срещу увеличението на минималната
работна заплата на 1077 лв. от 01.01.2025 г. Според синдиката мотивите на работодателската организация не са
обосновани от гледна точка на действащото местно и международно право. Синдикатът отбелязва, че няма
законова разпоредба, изискваща пълно единодушие при вземането на решения от Националния съ... 

Проблемът с намирането на квалифицирани кадри в Турция в редица водещи сектори на икономиката става все
по-тежък, като са необходими около един милион специалисти, пише проправителственият турски в. "Сабах".
Предвид тези трудности работодателите и властите разглеждат въпроса за привличане на все повече
чуждестранни работници, допълва БТА по информация на изданието. Проблемът с квалифицираните кадр... 

България цели да осигури достъп до трудовия пазар и да включи уязвимите групи от обществото в икономиката,
заяви на форум за бежанците икономическият министър д-р Петко Николов "България цели да осигури достъп до
трудовия пазар и да включи уязвимите групи от обществото в икономиката. Държавните и частните предприятия у
нас също имат нужда от това". Това каза министърът на икономиката и индустрия... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Най-хубавото е съпричастността. Това е нещо, което може би в нашето общество липсва. Лично аз съм
дългогодишен бежанец по принуда и имам специална емпатия към тази тема. Това заяви цар Симеон II на
дискусия за бежанците, която се проведе в двореца "Врана" във вторник. Форумът бе организиран от ПанЕвропа
България, Агенцията на ООН за бежанците, Върховния комисариат за бежанците към ООН и Либералния... 

Медия: Econ

Заглавие: КТ "Подкрепа" обяви мотивите на АИКБ срещу увеличението на минималната заплата за
необосновани
Дата: 06.11.2024 08:00
Медия: Econ

Заглавие: КТ "Подкрепа" счита за неоснователна жалбата на АИКБ срещу вдигането на минималната заплата
Дата: 05.11.2024 14:48
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Турция има нужда от около 1 милион квалифицирани работници
Дата: 06.11.2024 11:04
Медия: 24 Часа

Заглавие: Недостигът на работна ръка в промишлеността през 2024 г. не е спадал под 30%
Дата: 06.11.2024 09:15
Медия: Econ

Заглавие: Цар Симеон, сам изгнаник дълги години: Липсва ни съпричастност - с бежанците и обществото трябва
да се ангажира
Дата: 06.11.2024 10:31
Медия: 168 часа

Заглавие: Време ли е за Троянска област?

https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9A%D0%A2-%D0%9F%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%90%D0%98%D0%9A%D0%91-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8_l.a_i.809511_at.1.html
https://www.abcnews.bg/bg/news/17308109209007/kt-podkrepa-schita-za-neosnovatelna-zhalbata-na-aikb-sreshtu-vdiganeto-na-minimalnata-zaplata
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/19263690
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9D%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%8A%D0%BA%D0%B0-%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%88%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2024-%D0%B3-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%BB-%D0%BF%D0%BE%D0%B4-30-_l.a_i.809523_at.1.html
https://www.168chasa.bg/article/19261523
https://kmeta.bg/%D0%B2%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5-%D0%BB%D0%B8-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%BE%D1%8F%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82/


Изборът на областен център трябва да е повече от ясен – това са големите градове на страната, които
съсредоточават в себе си не само голяма част от населението, но и от стопанската активност в регионите. "Докато
регионалната карта рядко търпи промени, през годините демографската и икономическа карта се развива
динамично, и в резултат на това в страната има няколко случая на малки градове, които по... 

Световните лидери започнаха да поздравяват Доналд Тръмп. Според прогнозните резултати на американската
обществена телевизия CBS към момента републиканецът печели 286 електорални гласа срещу 226 за Камала
Харис. 270 са необходимите гласове за победа. "Сърдечно поздравявам Доналд Дж. Тръмп с избирането му за 47-
ми президент на Съединените американски щати. Очаквам с нетърпение отново да работим заед... 

Той се появи пред привържениците си във Флорида, придружен от съпругата си Мелания и семейството си Доналд
Тръмп се появи пред привържениците си във Флорида, придружен от съпругата си Мелания и семейството си. От
щаба му го обявиха за 47-ия президент на САЩ след обявените предварителни резултати от президентските
избори, сочещи, че печели с шокираща преднина пред опонентката си Харис. Тръмп беше п... 

През следващите 5 години евродепутатът очаква активно сътрудничество с ЕК за изграждане на устойчива
икономика и за реиндустриализацията на ЕвропаЦветелина Пенкова, член на Европейския парламент от БСП и
заместник-председател на Комисията по промишленост, изследвания и енергетика (ITRE), постави важни въпроси
от национално значение по време на изслушванията на бъдещите европейски комисари. Тя под... 

Заместник министър-председателят и министър на финансите Людмила Петкова участва в редовното заседание
на Съвета по икономически и финансови въпроси на ЕС (ЕКОФИН), което се проведе днес в Брюксел. По време на
регулярната закуска преди заседанието министрите обсъдиха ролята на данъчната политика за насърчаване на
инвестициите и конкурентоспособността в духа на Доклада на Марио Драги за бъдещето н... 

Новият състав на Европейската комисия ще бъде гласуван в цялост от Европейския парламент в края на
ноемвриЕкатерина Захариева ще бъде българският представител в новия състав на Европейската
комисия.Нейната кандидатура получи изключително сериозна подкрепа – 7 от 8 координатори са гласували тя да
оглави ресор "Стартъпи, изследвания и иновации". Гласуването е било между координаторите на Комисията п... 

Дата: 06.11.2024 10:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Световни лидери поздравяват Доналд Тръмп
Дата: 06.11.2024 11:07
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Тpъмп с първи думи след paзгpoмнaта си пoбeдa: Ще спра вoйнитe в Укpaйнa и Близкия Изтoк!
Дата: 06.11.2024 11:06
Медия: Скандално

Заглавие: Цветелина Пенкова: Гарантирахме важни за България ангажименти в ядрената енергетика и
стартъпите при изслушването на еврокомисарите
Дата: 06.11.2024 10:52
Медия: Факти

Заглавие: България се обяви против данъчна хармонизация на ниво Европейски съюз
Дата: 06.11.2024 10:21
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Екатерина Захариева бе одобрена за еврокомисар с голямо мнозинство
Дата: 06.11.2024 10:02
Медия: ESG новини

Заглавие: Турция увеличава данъци, такси и глоби
Дата: 06.11.2024 08:01
Медия: Economynews

https://www.plovdiv-press.bg/2024/11/06/%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B4-%D1%82/438169/
https://skandalno.net/%D1%82p%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D1%81-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D1%83%D0%BC%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-pa%D0%B7%D0%B3po%D0%BC%D0%BDa%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%BFo%D0%B1e%D0%B4a-%D1%89/
https://fakti.bg/bulgaria/925579-cvetelina-penkova-garantirahme-vajni-za-balgaria-angajimenti-v-adrenata-energetika-i-startapite-pri-izslushvaneto-na-evrokomisarite
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%B2-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%B0%D1%80%D0%BC%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B8%D0%B2%D0%BE-%D0%95%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7_l.a_at.1_i.479996.html
https://esgnews.bg/bezapelaczionen-uspeh-i-pohvali-za-ekaterina-zaharieva/
http://www.economynews.bg/%D1%82%D1%83%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%86%D0%B8-%D1%82%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8-%D0%B8-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B8-news114738.html


Редица данъци, такси и глоби в Турция ще бъдат увеличени с над 40 на сто през 2025 г., съобщава турският в.
"Хюриет". Изданието уточнява, че увеличението на данъците ще бъде на базата на преоценъчна ставка, основана
на индекса на потребителските цени в страната. През октомври индексът бе на равнище от 43,93 на сто, съобщи
вчера Турският статистически институт. Таксите за паспорти и шофьорски книжк... 

Цветелина Пенкова, член на Европейския парламент от БСП и заместник-председател на Комисията по
промишленост, изследвания и енергетика (ITRE), постави важни въпроси от национално значение по време на
изслушванията на бъдещите европейски комисари. Тя подчерта: "Успяхме да гарантираме конкретни
ангажименти, важни за България, от бъдещите комисари". След три-часови изслушвания на кандидатите
Екатерин... 

Най-зашеметяващото е, че Тръмп печели народния вот и сложи край на 20-годишна серия от загуби на
републиканците при общия брой на гласоветеДжош Кристенсън, New York Post Доналд Тръмп според прогнозните
резултати става 47-ият президент на САЩ, сътворявайки най-невероятното политическо завръщане в
американската история. 78-годишният Тръмп постигна победа над вицепрезидента Камала Харис, след като въ... 

Руската държавна енергийна компания "Лукойл" планира да продаде рафинерията си в България на катарско-
британски консорциум до края на годината, което е знак за отслабващото влияние на Москва върху енергийните
доставки в Югоизточна Европа. Това пишат в своя статия от Financial Times. Компанията продава мажоритарния
си дял в "Лукойл Нефтохим Бургас", голяма рафинерия на черноморското крайбрежие, съо... 

Гласуването с машините не е надеждно, а по протоколите играе химикалката. Политическата система е тръгнала
към нищото и продължава да върви натам. Това заяви професорът от БАН Николай Витанов в интервю за "Труд".
Ето какво каза още той за математическата му прогноза за кабинет, за разминаването между резултатите от флаш
паметите на машините за гласуване и окончателните протоколи на секционните ко... 

Брюксел/Загреб, 05.11.2024 20:32 (БТА) Моят първи приоритет като комисар за Средиземноморието ще бъде
сключването на споразумения за стратегически партньорства със средиземноморските страни, каза днес по
време на изслушването си в Европейския парламент номинираната за еврокомисар от Хърватия Дубравка Шуица,
цитирана от ХИНА. По думите ѝ, Средиземноморският пакт ще се основава на партньорство на ра... 

Заглавие: Цветелина Пенкова: Успяхме да гарантираме конкретни ангажименти, важни за България, от
бъдещите комисари
Дата: 06.11.2024 10:40
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: New York Post: Доналд Тръмп сътвори "най-невъзможното" политическо завръщане в историята
Дата: 06.11.2024 11:16
Медия: Епицентър

Заглавие: "ЛУКойл" планира да продаде "Нефтохим" на катарско-британски консорциум
Дата: 06.11.2024 11:02
Медия: Филтър

Заглавие: Проф. Витанов хвърли бомба за кабинета у нас, намеси изборите в САЩ и температура на
българското общество
Дата: 06.11.2024 11:25
Медия: Класа

Заглавие: Първи приоритет е сключването на нов Средиземноморски пакт, каза днес кандидатът за
еврокомисар от Хърватия Дубравка Шуица
Дата: 05.11.2024 20:43
Медия: Екип Нюз

Заглавие: Кой е Тръмп, какво направи през първия си мандат и как се стигна до триумфалното му завръщане
Дата: 06.11.2024 09:34

https://www.24plovdiv.bg/novini/article/19263540
https://epicenter.bg/article/New-York-Post--Donald-Tramp-satvori--quot-nay-nevazmozhnoto-quot--politichesko-zavrashtane-v-istoriyata/366290/7/96
https://filternews.bg/lukojl-planira-da-prodade-neftohim-na-katarsko-britanski-konsorczium/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8/item/538635-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81%2C-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%B8-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE
https://ekipnews.com/%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82-%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%81/
https://pik.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%B9-%D0%B5-%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B8-%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE-%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%83%D0%BC%D1%84%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D1%83-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0-news1254096.html


Американската телевизия "Фокс Нюз" обяви, че кандидатът на Републиканската партия Доналд Тръмп е събрал
достатъчно гласове в Избирателната колегия - 277, за да спечели президентските избори в САЩ. За победа са
необходими 270 гласа на електори. Всеки щат носи определен брой гласове в зависимост от населението си.
Според Ройтерс Тръмп си е осигурил до момента 265 гласа, а Харис - 194. Според АП репу... 

С горчивина трябва да признаем, че след четири години либерални алабалавщини България не е такава
нормална държаваАмериканците гласуваха правилно. Погрижиха се за страната си. За това говорят
предварителните резултати от президентските избори, обяви във фейсбук Александър Йорданов, бивш
председател на НС и бивш посланик на България. Тази победа на Тръмп ще е въпреки огромната медийна
кампания срещ... 

кадър: bTV "Доналд Тръмп не казва каква ще е политиката спрямо войната в Украйна. Има притеснителни
изказвания, че ще реши войната до няколко дни, но не казва как. Смятам, че стратегическия интерес на САЩ е да
се спре Русия", това заяви в предаването "Тази сутрин" бившият външен министър и посланик в Турция Надежда
Нейнски. Според нея така САЩ биха запазили лидерската си позиция в света. По думите... 

Медия: ПИК

Заглавие: Александър Йорданов: Американците се погрижиха за страната си, гласуваха правилно
Дата: 06.11.2024 10:51
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Надежда Нейнски: Тръмп има притеснителни изказвания, но стратегическият интерес на САЩ е да
спре Русия
Дата: 06.11.2024 10:30
Медия: Petel.bg

https://www.standartnews.com/balgariya-politika/aleksandar-yordanov-amerikancite-se-pogrizhiha-za-stranata-si-glasuvaha-pravilno-578863.html
https://petel.bg/Nadezhda-Neynski--Tramp-ima-pritesnitelni-izkazvaniya--no-strategicheskiyat-interes-na-SASHH-e-da-spre-Rusiya__552403
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